
R. Košar. 
Na podlagi raznih poročil v tu in inozemskih listih 

se lahko reče, da so gorice dobro prezimile. Lepi, krepki 
poganki, kateri so se razvili zadnje tedne pod vplivom 
toplih solnčnih žarkov, so ovrgli prejšnje dvome, da bi 
gorica v Sloveniji trpela vsled hude zime. Nekaj očes po
zebe vsako leto. Nastavek grozdja pa ni obilen. Nekatere 
vrste kažejo bolj, druge manje, sorazmerno po zemlji, legi 
in obdelovanju. Deževno vreme lanskega julija in avgu
sta ni dalo pričakovati boljšega nastavka. Od cvetja bo 
tedaj vse odvisno. Ako bomo^imeli prihodnjih 14 dni lepo, 
solnčno vreme, se bo cvet naglo oplodil in marsikaj se bo 
rešilo. Na mnogih krajih je toča naredila občutno škodo, 
kar pa je bolj krajevnega pomena. Pač pa je letos zelo 
rano nastopila peroncspora vsled zadnjih nalivov in top
lih vlažnih noči. Na mnogih listih sem našel po tri do pet 
infekcij, kar je za sedajni čas izredno in bi kazalo, da je 
prva infekcija že minila neopaženo. Mogoče pa je tudi 

Stanje goric v Sloveniji. 



da se vsled lanskega silnega okuženja, ki nam je pobralo 
še v septembru polovico bratve, razvijajo zimski trosi ta
ko bujno. Vsekakor se bo treba držati pravca: škropiti 
škropiti, škropiti! Oidij (pepel) še dosedaj ni napadel niti 
onih rastlin in trsov, ki so mu sicer najbolj podvrženi, 
vendar se radi tega žveplanje ne sme zanemarjati. Slabo 
vreme je vrglo letos vso goričko in poljsko delo na kup 
in radi tega bo morda mnogi vinogradnik zamudil pravo
časna spomladanska dela v vinogradih. 

Vinske cene so stalne in se ojačujejo. Vse kaže, da 
je najhujša kriza že minila in da se vračajo normalne 
razmere. 


